
Vragen ten behoeve van het vragen kwartier voor de raadsvergadering van 
maandag 17 maart 2014 

Geacht college van burgemeester en wethouders, 

De fractie van de Vrije Socialisten vraagt uw aandacht en inzet omtrent het navolgende. Zoais u weet 
wordt er aan de flats aan de Marsdiepstraat gewerkt om doorgangen te maken. Daartoe worden 
woningen gesloopt. Bij deze sloopwerkzaamheden is asbest aangetroffen. Tevens worden ook vooral 
ouderen bewoners getroffen door deze werkzaamheden voor wat betreft het zelf kunnen voorzien in 
drinkwater en elektriciteit in het bijzonder en het woongenot in het algemeen. 

Daartoe hebben wij de volgende vragen die de actualiteit betreffen: 

1. Is het u bekend dat er asbest is gevonden in de betreffende flats gedurende de 
sloopwerkzaamheden? 
2. Wat heeft u met deze kennis gedaan inzake de gezondheid van bewoners en welke 
gezondheidsrisico's spelen hierbij een rol? Op welke wijze controleert u dat gedurende langere tijd? 
Op welke wijze voert u die uit? 
3. Is het u al langer bekend dat er de mogelijkheid bestond dat er asbest verwerkt is in deze flats? 
4. Op welke wijze bent u hiermee omgegaan ten aanzien van de mogelijke gezondheidsaspecten van 
bewoners? 
5. Heeft u direct na bekendmaking van de vondst contact gehad met bewoners? Neemt u nog contact 
op? Op welke wijze vindt er compensatie plaats van mogelijke ziekteverschijnselen, zowel op korte als 
lange termijn? 
6. Op welke wijze heeft u in deze overleg met de WSDH en wat houdt dat overleg in? 
7. Is het u bekend dat er waterafsluitingen plaatsvinden ten behoeve van de verbouwing en dat 
bewoners maar elders een jerrycan water moeten halen? Vindt u dat servicegericht of heeft u een 
andere mening? Is het u bekend dat de elektriciteit langdurend ontbreekt waardoor mensen hun eten 
via tafeltje dekje niet kunnen verwarmen? 
8. Is het u bekend dat vooral ouderen hierdoor mogelijk ondervoeding en uitdrogingsverschijnselen 
kunnen krijgen? 
9. Is het u bekend dat er geen wisselwoningen ter beschikking zijn gesteld? Wat is uw mening 
hierover, met name nu bekend is dat er asbest gevonden is? 
10. Als het college spreekt over een zorgzame samenleving, wat is uw mening over het 
bovenstaande? 
11. Gaat het college deze week het gesprek aan met de WSDH en betrokken buurtbewoners om tot 
oplossingen te komen, alsmede om in dat overleg duidelijkheid te krijgen in welke woningen of 
woonwijken er meer asbesthoudende materialen zijn verwerkt? En gaat het college zorgdragen voor 
wisselwoningen zoals het gebruikelijk is? 


